
Spremembe planskih
dokumentov

Čeprav je rezultate gospodar-
jenja za leto 1981 in za prvo tri-
mesečje letošnjega leta obravna-
vala že delegatska skupščina
prejšnjega raandata, pa so se
konec prejšnjega meseca sezna-
niii z njimi tudi novi delegati. Ker
smo v našem časopisu te podatke
že večkrat navajali, jih ne kaže
ponavljati, omenimo pa naj le, da
so vsi trije zbori, ki so tokrat za-
sedali ločeno, imenovali svoje

predstavnike v posebno medzbo-
rovsko komisijo. Njihova naloga
bo strniti ranenja in predloge
izvršnega sveta, družbenega
sveta za družbenoekonomske
odnose in družbeno planiranje
ter pripombe iz ra/.prav, ki so bile
izrečene na sejah zborov.

Vsi trije zbori občinske skupš-
čine so namreč vsak zase (zbor
združenega dela in zbor krajev-
nih skupnosti 27. maja, družbe-

nopolitični zbor pa 25. maja)
obravnavali lanskoletno gospo-
darjenje v občini in v Ljubljani,
analizu spremenjenih možnosti
razvoja v obdobju 1981 — 1985,
stališča za spremembe in dopol-
nitve planskih dokumentov ob-
čine, osnutek aneksa k dogovoru
o temeljih družbenega plana
naše občine za sedanje srednje-
ročno obdobje ter predlog stališč
in usmeritev za spremembo in
dopolnitev družbenega plana
mesta Ljubljane ter dogovora o
temeljih družbenega plana za
obdobje 1981—1985. Seznanili
so se tudi z analizo akumulativne
in reproduktivnc sposobnosti go-
spodarstva občine v letih
1976—1981.

Delegati zbora združenega
dela so tudi tokrat imeli dokaj
obširen dnevni red. Na seji, ki je
bila prvič v kulturnem domu
Španski borci namesto v tlvorani
občinske skupščine, vodil pa jo je
predsednik zbora Niko Bambič,
so obravnavali kar 17 točk. Zato
je že kar na pričetku seje dele-
gatka iz BTC opozorila, da je
dnevni red preobsežen, obljub-
ljeno pa je bilo, da bodo dnevni
redi sej nove občinske skupščine
krajši.

Uvodoma je predsednica
izvršnega sveta naše občinske
skupščine Gabrijela Jelen ob-
širnoorisala gospodarski položaj
v občini ter v naši širši in ožji do-
movini, nato pa naštela ukrepe,
ki jih pripravljajo za izboljšanje
gospodarskih razmer v državi.
Tudi v naši občini ne dosegamo
dveh temeljnih ciljev razvoja, to
je planirane gospodarske rasti in
produktivnosti dela. Ker začrta-
nih planskih ciljev za to srednje-
ročno obdobje nikakor ne bo
mogoče doseči, je treba spreme-
niti in dopolniti planske akte in v
njih predvideti manjšo stopnjo
rasti.

V razpravi, ki je sledila, je
Majda Žehelj iz BTC opozorila
na to, da kazalci, s katerimi prav-
zaprav ugotavljamo uspešnost
poslovanja, kažejo nepravo
sliko. Podatki govorijo, da se je
celotni prihodek občine povečal
za nekaj več kot 30 odstotkov,
medtem ko je proizvodnja nara-
sla le za (1,3 odstotka, kar pove,
da gre povečanje prihodka na
rovaš zvišanja cen.

K besedi se je oglasil tudi dele-
gat iz Izolirke, ki je povedal, da
se lzoiirčani čutijo prizadete, ker
so na spisku zgubarjev. Tako si
lahko morebiti kdo misli o njih,
da so slabi gospodarji, kar pa ni
res. Če namreč natančneje po-
gledamo vzroke izgube, vidimo,
da jo gre v glavnem pripisati
cenam njihovih izdelkov, ki so
kar precej nižje od cen drugih ju-
goslovanskih proizvajalcev izo-
lacijskih materialov.

Predsednik občinske skupš-
čine Niko Lukež je, ko je govoril
o izvozu, dejal, da bi še morali
tudi vprašati, kako se glede pro-
daje na tujem trgu obnašajo naše
organizacije, saj 86 odstotkov
občinskega izvoza pokriva le 11
organizacij združenega dela.
Menil je tudi, da bi morali v do-
kumentih za srednjeročno ob-
dobje, ki jih zdaj dopolnjujenio,
dati prednost usmerjenemu izo-
braževanju in raziskovalnemu
delu v občini.

Delegati zbora združenega
dela so nato v nadaljevanju seje
obravnavali se več tekočih zadev,
med njimi tudi poročilo o delu
postaje miiice Ljubljana
Moste-Polje za leto 1981 in po-
ročilo o lanskem delu pravosod-
nih organov v Ljubljani. D. J.


